
 

        

Protokół nr XXI/VI/20 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 13 sierpnia 2020 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o godz. 14:32.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Łukasz Mróz.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Pana 

Romana Kaczmarczyka, Panią Wiceburmistrz Alicję Piwowar, Radcę Prawnego Panią Irenę 

Brzozowską, Skarbnika Gminy Panią Wiolettę Drangowską, Kierowników Jednostek 

Organizacyjnych Urzędu, pracowników UMiG, przedstawicieli Straży Miejskiej oraz Pana 

Janusza Sasa, który zgłosił się do udziału w debacie nad raportem o stanie gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych, nieobecni: Przewodnicząca Małgorzata Bednarek, 

Beata Dańkowska-Szczygieł. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zapytał, czy są uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji. Głos w tej sprawie zabrał Radny Sławomir Walentynowicz i zgłosił wniosek 

o wykreślenie z porządku obrad głosowania nad przyjęciem protokołu nr XX/V/20 z dnia 25 

czerwca 2020 r. 

Poddano pod głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku obrad głosowania nad 

zatwierdzeniem protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni głosowali imiennie, wniosek nie został przyjęty, 2 głosy „za”, 3 głosy „wstrzymujące 

się”, 8 głosów „przeciw”. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XX/V/20 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 25 

czerwca 2020 r. 

Radni przyjęli protokół; 9 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 3 głosy „przeciw”.   

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Debata nad Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2019 r. i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju wotum zaufania. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2019 rok; 

b) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2019; 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok; 



 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2020-2031; 

e) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej we Wrocławiu; 

f) uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych; 

h) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Lądek-Zdrój; 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Koalicję Polska Wolna od 5G. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

6. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                                                                                                                               

 

Część II. 

 

1. Debata nad Raportem o stanie Gminy Lądek-Zdrój za 2019 r. i podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju wotum zaufania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zapytał kto z Radnych chciałby zabrać głos 

w debacie. 

Jako pierwsza o udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz. Wyraziła opinię, że 

porównując raporty za 2018 i za 2019 rok, ten ostatni jest bardziej wyczerpujący. Uzupełniono 

go o dane, których w poprzednim raporcie brakowało. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Radna Dorota Łakucewicz zapytała, czy władze Gminy 

mają jakieś pomysły na zatrzymanie młodych absolwentów naszych szkół. Zdaniem Pani 

Łakucewicz w raporcie brakuje takich informacji. Zabrakło również informacji o subwencji 

oświatowej z podziałem na szkoły; o dochodach własnych poszczególnych jednostek 

budżetowych, np. z tytułu wynajmu sal; informacji o realizacji zadań Gminy w ramach 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Lądka-Zdroju na lata 2016-2022; informacji nt. skutków 

podpisania listu intencyjnego m.in. z firmą Węglokoks oraz danych dotyczących pomocy 

publicznej. 

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk. W swojej wypowiedzi 

odniósł się do poszczególnych zagadnień poruszanych wcześniej przez Radną Dorotę 

Łakucewicz. Na koniec Pan Burmistrz zapewnił, że brakujące dane znajdą się w 

przyszłorocznym raporcie, jeśli jest taka potrzeba. 

 

Kolejnym Radnym, który zabrał głos w debacie był Radny Tomasz Stuła. Poinformował, 

że ocenia raport bardzo pozytywnie. W jego ocenie nie brakuje w nim żadnych informacji, jest 

wyczerpujący. Radny wyraził opinię, że najistotniejszym elementem raportu jest informacja o 

wykonaniu wydatków i dochodów w budżecie. Na zakończenie Pan Stuła zapytał Pana 

Burmistrza, jak ocenia działania Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

 



 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk. Pan Burmistrz przyznał, 

że  poziom dochodów i wydatków budżetowych to niezwykle ważna kwestia odzwierciedlająca 

stan i działalność Gminy. Niewiele gmin może się pochwalić wykonaniem dochodów na 

poziomie dziewięćdziesięciu kilku procent. 

W kwestii bezpieczeństwa Burmistrz przyznał, że bardzo dobrze ocenia działania jednostek 

Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy Lądek-Zdrój i docenia 

poświęcenie strażaków. 

 

Głos zabrał Radny Leszek Pazdyk. Na wstępie podziękował Burmistrzowi za słowa uznania 

dla strażaków. Radny przedstawił po krótce zasady finansowania jednostek OSP zwracając 

uwagę na fakt, że środki finansowe z budżetu państwa przeznaczane na ten cel są coraz 

mniejsze.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju udzielił głosu przedstawicielowi grupy 

mieszkańców, który zgłosił się do udziału w debacie Panu Januszowi Sasowi.  

 

Na początku swojej wypowiedzi Pan Janusz Sas podkreślił, że zabiera głos nie tylko w 

swoim imieniu, ale także w imieniu mieszkańców, którzy go poparli. W swojej wypowiedzi 

poruszył m.in. następujące kwestie: racjonalność wydatków (czy wszystkie koszty, które ponosi 

Gmina związane np. z opłatami za przynależność do różnych organizacji przynoszą korzyści), 

temat oświetlenia na Osiedlu Słonecznym i opłacalność farmy fotowoltaicznej (dlaczego nie 

buduje się elektrowni wodnych).  

 

Głos zabrała Radna Edyta Kolendo. Radna podziękowała Panu Sasowi za wystąpienie i 

zaapelowała do mieszkańców o czynny udział w komisjach i sesjach Rady Miejskiej.   

 

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk. W swojej wypowiedzi 

odniósł się do zagadnień poruszanych wcześniej przez Pana Janusza Sasa. Zapewnił, że  

oświetlenie na Osiedlu Słonecznym zostanie wykonane. Pan Burmistrz wyraził pogląd, że 

korzyści płynące z przynależności Gminy chociażby do EHTTY, międzynarodowego 

stowarzyszenia gmin uzdrowiskowych, są ogromne i zaprocentują w przyszłości.  

 

O udzielenie głosu poprosił Radny Leszek Pazdyk. Zdaniem Radnego udział Gminy w 

różnych organizacjach, które ją promują przynosi wymierne efekty w postaci turystów, którzy 

ją odwiedzają. Koszty finansowe z tym związane, stosunkowo nie są duże.  

 

Głos ponownie zabrała Radna Edyta Kolendo. Wyraziła opinię, że Centrum Kultury i 

Rekreacji oraz innym organizatorom imprez kulturalnych i sportowych w części zdrojowej 

miasta należą się podziękowania. Wszystko przebiega bez zakłóceń, a po zakończeniu 

wydarzeń szybko wraca porządek.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w debacie, przystąpiono do głosowania nad 

uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju wotum zaufania, w głosowaniu 

wzięło udział 13 radnych; 13 głosów „za” – jednogłośnie. 



 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/145/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2019 rok 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz i odczytał treść uchwały             

nr XII/29/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w spra-

wie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Lądka-Zdroju sprawozdaniu rocznym z wykona-

nia budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2019 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. 

Radny Sławomir Walentynowicz poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/146/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2019 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Mróz i odczytał treść uchwały             

nr III/60/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w spra-

wie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju o udzielenie absoluto-

rium Burmistrzowi Lądka-Zdroju za 2019 rok.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. 

Radny Sławomir Walentynowicz poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za”-jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/147/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minut przerwy w obradach. Po wznowieniu 

obrad przystąpiono do rozpatrzenia kolejnych projektów uchwał. 

 

 



 

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za”-jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/148/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2020-2031 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/149/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

e) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej we Wrocławiu 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/150/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

f) uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/151/2020, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała 

projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

13 głosów „za”- jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/152/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 



 

 

h) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Lądek-

Zdrój 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji ds. 

Społecznych Panią Dorotę Urbańczyk, która poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopinio-

wała projekt uchwały.  

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz. Przedstawił swoje uwagi do projektu chwały. 

Jego zdaniem uzasadnienie jest zbyt krótkie, a podjęcie uchwały odbierze kompetencje Rad-

nym w zakresie przeprowadzania konsultacji społecznych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

7 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 4 głosy „przeciw”.  

 Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXI/153/2020, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Koalicję Polska Wolna od 5G 

Przewodniczący Komisji ds. Uzdrowiskowych Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Rozpoczęła się dyskusja między Radnymi dotycząca korzyści i wątpliwości związanych z po-

wszechnym wprowadzaniem technologii 5G.   

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych;  

4 głosy „za”, 3 głosy „wstrzymujące się”, 6 głosów „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami w formie pisemnej. W materiałach, 

które otrzymali Radni również w wersji elektronicznej, Burmistrz Lądka-Zdroju przedstawił 

efekty pracy poszczególnych wydziałów Urzędu Miasta i Gminy i bieżące sprawy Gminy. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

W związku z nieobecnością Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzaty 

Bednarek informacje Przewodniczącej nie zostały przedstawione. 

 

5. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Głos zabrał Radny Sławomir Walentynowicz. W swojej wypowiedzi odniósł się do sytuacji 

z początku sesji i wyjaśnił, że złożył wniosek o wycofanie głosowania nad zatwierdzeniem 

protokołu z poprzedniej sesji, ponieważ nie był w stanie skonfrontować jego treści z transmisją. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Igor Falkiewicz wyjaśniając, że plik z transmisją faktycznie był 

uszkodzony i nie dało się jej odtworzyć. Zapewnił, że problem został zgłoszony firmie, która 



 

współpracuje z Gminą w tym zakresie i trwają prace nad jego usunięciem. Pan Falkiewicz pod-

kreślił również, że był to przypadek jednorazowy. 

 

Głos zabrał Radny Tomasz Stuła, który zawnioskował, aby sprawozdanie z działalności 

Burmistrza było zawsze udostępniane Radnym na portalu w formie elektronicznej.  

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Dorota Łakucewicz. Wyraziła opinię, że raport jest 

obrazem wszystkich jednostek, szkół i efektem pracy wielu ludzi.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

6. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz 

Mróz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

 

  

 

 

   

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 13-08-2020 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   13 sierpnia 2020 r. 

 

 

 



 

 

 

Lista imienna głosowań podczas Sesji Rady Miejskiej  

Lądka-Zdroju w dniu 13 sierpnia 2020 r. 

 

Głosowanie – wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie głosowania nad 

zatwierdzeniem protokołu z poprzedniej sesji 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Wstrzymujący się  

4. Edyta Kolendo Wstrzymujący się 

5. Mariola Kozińska Wstrzymujący się 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Przeciw 

8. Łukasz Mróz  Przeciw 

9. Agata Opiła Przeciw 

10. Leszek  Pazdyk  Przeciw 

11. Magdalena Podyma  Przeciw 

12. Ewelina Rycaj  Przeciw 

13. Tomasz Stuła  Przeciw 

14. Dorota Urbańczyk  Przeciw 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

2 głosy „za”, 8 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Głosowanie - w sprawie przyjęcia protokołu z Sesji Rady Miejskiej z dn. 25.06.2020 r. 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Wstrzymujący się 

4. Edyta Kolendo Przeciw 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Przeciw 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Przeciw 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

9 głosów „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lądek-Zdrój za 2019 rok 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za  

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za   

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za  

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Lądka-Zdroju absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2019 

 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za  

4. Edyta Kolendo Za  

5. Mariola Kozińska Za  

6. Dorota Łakucewicz Za  

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za  

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2020 rok 

 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Głosowanie - uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lą-

dek-Zdrój na lata 2020-2031 

 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Głosowanie – uchwała uchylająca uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Głosowanie – uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

13 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Lądek-Zdrój 

  

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Przeciw 

4. Edyta Kolendo Przeciw 

5. Mariola Kozińska Wstrzymujący się  

6. Dorota Łakucewicz Przeciw 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Wstrzymujący się 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Przeciw  

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

7 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie – uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Koalicję Polska 

Wolna od 5G 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  - 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł - 

3. Artur Dobrzyński  Wstrzymujący się  

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Przeciw 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Przeciw 

8. Łukasz Mróz  Wstrzymujący się  

9. Agata Opiła Przeciw 

10. Leszek  Pazdyk  Przeciw 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Przeciw 

14. Dorota Urbańczyk  Wstrzymujący się  

15. Sławomir Walentynowicz Przeciw 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 

4 głosy „za”, 6 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”. 

 

 

 

 

 

 


